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Keller: Pokud by si naši sportovci nechali vytetovat hákové kříže,
nemusely se kalendáře pálit

42tcen.com/entry/keller-pokud-by-si-nasi-sportovci-nechali-vytetovat-hakove-krize-nemusely-se-kalendare-palit

Armáda v tomto týdnu spálila kalendáře s fotografiemi svých sportovců, protože si dovolili se pomalovat
symbolem míru. Nehodné podle armádního velení vyobrazení na rukách vojáků způsobilo odstranění
vánočního výtisku. K poselství této kauzy se pro neČT24 vyslovil sociolog a publicista Jan Keller.

Nový kalendář Armádního sportovního centra tento rok vzbudil v armádních kruzích nevůli. Mluvčí
generálního štábu Magdalena Dvořákova uvedla, že kalendář je „v rozporu s principy armády“. Samotné
poselství symbolu míru je podle jejích slov „proti vojákům a jejich poslání chránit ostatní“. Po předání řady
exemplářů vysoké vedení požádalo o odstranění 2500 výtisků, které stály přes 200 tisíc korun.

„Myslím si, že je to chyba těch sportovců. Snad se už stihli omluvit. Mohli si přece už dříve všimnout, že
kdokoliv začne u nás třeba jen krotce uvažovat o míru, stává se podezřelým. Naposledy to odnesla
poslankyně Alena Schillerová (ANO), když si dovolila zauvažovat o míru na půdě sněmovny.

Viděl jsem řadu fotografií bojovníků pluku Azov a dalších, kteří měli těla potetována hákovými kříži.
Možná jsem něco přehlédl, ale pokud vím, nikdo z našich politiků ani z vedení armády neřekl, že tyto
fotografie jsou fake news. Nevšimnul jsem si, že by někdo z nich proti těmto symbolům na těle lidí,
kterým dodáváme zbraně, protestoval. Pokud by naši sportovci pochopili trend a nechali si vytetovat ty
správné symboly, třeba se nemusely ty kalendáře pálit,“ konstatoval v komentáři pro neČT24 Jan Keller.
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